
Protokół Nr XXXI/2013 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2013r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

    Zamknięcie obrad – godz. 13
10

 

 

Ad. 1 i 2 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz 

Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 12 innych zaproszonych osób. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Obrady protokółowały: 

1. Aleksandra Mikołajczyk – stażysta w Urzędzie Gminy, 

2. Kornelia Szadzewicz – podinspektor ds.. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył XXXI Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu sesji uczestniczą 

wszyscy radni, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 

i decyzji. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad XXXI sesji 

został przekazany Radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy Wierzchowo. 

Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Informacje z działalności Pełnomocnika Wójta ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii oraz informacja z prac Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wierzchowie. 

10. Informacja z realizacji zadań wynikających z wdrożenia ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach. 

11. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie za 2012 rok – druk nr 233 

b. w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki 

Publicznej im. Ignacego Solarza w Wierzchowie za 2012 rok – druk nr 234 



c. w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Wierzchowo na lata 2013 – 2017 – druk nr 235 

d. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie odpłatną służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wierzchowo – druk nr 236 

e. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 237 

f. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchowo – druk nr 238 

g. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi – druk nr 239 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Komunikaty i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż 22 kwietnia do biura rady 

wpłynął wniosek Wójta Gminy Wierzchowo o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2013.  

Zmiana podyktowana jest faktem, iż 19 kwietnia podpisana została przez Wójta Gminy 

Wierzchowo umowa dotycząca stypendiów dla uczniów. Aby nie wydłużać terminu 

przekazywania środków dla uczniów proszę o zaakceptowanie przez Radę przyjęcia projektu 

uchwały do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad powyższego 

projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 

głosach „wstrzymujących się” wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2013 rok. 

 

Nikt nie wystąpił z propozycją ani wnioskiem dotyczącym zmiany porządku obrad XXXI 

Sesji Rady Gminy Wierzchowo, dlatego też Przewodniczący stwierdził proponowany 

porządek obrad za zaakceptowany przez Radę.   

 

W związku z wnioskiem, wniesionym przed obradami sesji, do Przewodniczącego Rady 

Gminy przez Radnego Ryszarda Borowicza został on poproszony o złożenie wnioskowanego 

oświadczenia. 

Pan Ryszard Borowicz oświadczył, że cieszy się, iż plac zabaw w Otrzepie jest odpowiednio 

wyposażony i ogrodzony, i że nigdy nie wnosił, ani nie podejmował działań mających na celu 

przenoszenie jakichkolwiek urządzeń z placy zabaw z innych miejscowości na plac zabaw do 

Sośnicy.  

 

Przewodniczący Rady A. Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady poinformował, że Protokół z posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy 

Wierzchowo odbytej w dniu 26 marca 2013r. został wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak 

również na sali obrad przed rozpoczęciem dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie 



wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i 

uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi 

na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady 

uznał przygotowany protokół za sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXIX sesji Rady Gminy. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła Protokół z XXX sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowiące załącznik 

nr 3 do nin. protokołu, radni otrzymali przed sesją w czasie posiedzeń Komisji.  

Wójt uzupełnił sprawozdanie o następujące informacje: 

 zwrócił się do Zarządu Eneii Poznań o dofinansowanie działań kulturalnych 

odbywających się na terenie gminy i uzyskał pozytywną odpowiedź. Otrzymane 

dofinansowanie zostanie przekazane i pozostawione do dyspozycji instytucji kultury, 

czyli Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie. Podstawą do 

skierowania prośby była chęć pozyskania funduszy na współorganizowanie z Parafią 

Wierzchowo i Powiatem Drawskim koncertu Krzysztofa Krawczyka z okazji Dnia 

Matki w Wierzchowie oraz sfinansowanie wyjazdu młodzieży do Sulisławic. 

 otrzymał zaproszenie, wraz z Przewodniczącym Rady Gminy Wierzchowo, od 

Starosty Drawskiego na spotkanie z pozostałymi samorządowcami z powiatu. 

Tematem spotkania ma być dyskusja o środkach finansowych zabezpieczonych dla 

gmin przez powiat.  

 uczestniczył wraz z Sekretarzem Gminy dnia 24 kwietnia w spotkaniu z Panią 

Marszałek i Panią Dyrektor ds. opieki społecznej w Urzędzie Marszałkowskim w 

Siemczynie dotyczącym perspektyw pozyskiwania środków finansowych na lata 2014 

– 2020. Przekazane informacje dotyczyły planów finansowania skupiających się na 

działaniach wspierających człowieka i rodzinę. Możliwości dofinansowania będą 

większe dla naszego regionu ze względu na niskie kwoty pozyskane do tej pory. 

Możliwości pozyskiwania środków skupiać się będą na obszarach popegeerowskich. 

Jednak nowe możliwości pozyskiwania dofinansowania mogą przyczynić się do 

zwiększania zadłużenia gmin, ponieważ na wszystkie działania potrzebne jest 

współfinansowanie ze środków własnych. Istnieje duże ryzyko nieuchwalania 

budżetów przy wzroście współczynnika określającego deficyt gminy.  

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 
Przewodniczący Rady przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w okresie 

międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

 

 



Ad. 6 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 5/2013 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Kazimierz Pajor. 

Protokół Nr 5/2013 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 6/2013 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 5/2013 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokółu 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły dwie 

interpelacje złożone prze Radnego Bogusława Pawłowicza. 

1) Interpelacja do Wójta Gminy Wierzchowo. Zwracam się z prośbą o postawienie znaku 

zakazu parkowania na placu manewrowym przed wjazdami garażowymi przed OSP w 

Wierzchowie. 

2) Interpelacja do Wójta Gminy Wierzchowo. W imieniu użytkowników drogi 613/2 

zwracam się z prośbą o postawienie słupków setkowych na odcinku dwóch 

kilometrów od tablicy Wierzchowo do lasu w kierunku osieka. Przy dużych opadach i 

zawiejach śniegu zanika zarys drogi, który znajduje się na otwartym terenie co zagraża 

bezpieczeństwu poruszających się tam pojazdów. Z drogi tej korzystam codziennie 

jadąc ok. 5 do pracy. 

 

Zapytania złożyli: 

Radny Stefan Żołynia:  

Odnośnie tablic informacyjnych w sołectwach.  

Proszę o oczyszczenie zamieszczonych na nich informacji w ramach robót 

publicznych czy prac społeczno – użytecznych. Większość informacji jest już 

nieważna i w bardzo złym stanie. 

 

Radny Adam Samulewski:  

Rok temu prowadzona była inwestycja na placu szkolnym polegająca na 

wybudowaniu chodników i wylaniu betonu. Po zimie beton jest popękany i 

wytłuczony. Nie wiem jaka jest przyczyna, czy złych materiałów czy złego 

wykonania. Nie wiem czy podlega to jeszcze gwarancji, ale zwracam się z prośbą o 

naprawienie powstałej szkody.  

 

Radny Józef Janicki:  

Ponownie przekazuje zapytanie dotyczące zacieku powstałego na ścianie w Sali 

wiejskiej w Świerczynie. Prośba o ingerencję i działanie w tej sprawie. 

 

Radny Ryszard Borowicz:  

Czy prawdą jest, że zestaw zabawowy znajdujący się na placu zabaw w Otrzepie 

znalazł się omyłkowo? Czy zostanie on przeniesiony do Żeńska? 



Przewodniczący Rady A. Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 

W punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” głos zabrali: 

1. Mieszkanka wsi Radomyśl Wiktoria Możdżeń, która przekazała refleksje dotyczące staży 

pożarnej i wyjazdu grupy emerytów do Zakopanego. Poza tym wystąpiła z oświadczeniem, 

iż mieszkańcy Radomyśla nie mają zamiaru oddawać żadnych zabawek z nowopowstałego 

placu zabaw. Zwróciła się z prośbą o ustawienie dodatkowych 2 – 3 ławek przy placu 

zabaw dla osób nadzorujących zabawę dzieci. 

2. Sołtys wsi Otrzep wystąpił z oświadczeniem, iż mieszkańców wsi nie interesuje z czyjej 

winy na placu zabaw zabawka w postaci zestawu zabawowego znalazła się. Teraz Wójt 

musi zdecydować czy postąpi zgodnie z imieniem prawa czy też zgodnie z etyką 

zabierając zabawkę dzieciom, które się już przyzwyczaiły. Zaapelował do Wójta o 

złożenie jasnej deklaracji jak postąpi w w/w sprawie.  

Przeprosił w imieniu mieszkańców Pana Borowicza za niepotrzebne przypisywanie 

niewypowiedzianych przez niego słów dot. placy zabaw. 

3. Sołtys wsi Żabin zwróciła się z prośbą o doposażenie placu zabaw w Żabinie w brakujące 

zgodnie z planem elementy. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 8 porządku obrad i ogłosił 20 minutową przerwę. 

Przerwa: godz. 11
25

 – 11
45

 w obradach sesji 

 

Ad. 9  

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady sesji  i przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu obrad. 

Informację z działalności Pełnomocnika Wójta ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii oraz informacja z prac Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Wierzchowie w roku 2012 przedstawiła Pani Halina 

Mazurkiewicz – Nowak – informacja pisemna stanowi załącznik nr 9 niniejszego protokołu. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 10. 

 

Ad.10 

Informacja z realizacji zadań wynikających z wdrożenia ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach przedstawiła Pani Kornelia Szadzewicz – informacja pisemna stanowi 

załącznik nr 10 nin. protokołu. 

W przedmiocie przedstawionej informacji zadane zostały pytania: 

 

Radny Kazimierz Pajor: czy są już jacyś oferenci odnośnie wywozu śmieci?  

Wójt: po zbilansowaniu złożonych przez mieszkańców deklaracji opracowana zostanie 

specyfikacja istotnych warunków zamówienia do przetargu dot. wywozu odpadów 

komunalnych. Dopiero po ogłoszeniu przetargu oczekiwać będziemy składania ofert przez 

przedsiębiorców. Po uzyskanym wyniku przetargu będziemy prowadzić dalsze dyskusje 

dotyczące wprowadzenia ulg i zniżek opłaty za odbiór i gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Radny Józef Janicki: czy istnieje możliwość by zbieranie śmieci z lasów mieściło się w 

opłacanej stawce?  



Wójt: na dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości, jednak prowadzone rozmowy ze Starostą 

może dadzą efekt zatrudnienia osób do prac interwencyjnych w celu sprzątania lasów. 

 

Radna Helena Jutrzenka - Trzebiatowska: czy istnieje możliwość zmiany deklaracji w każdej 

chwili, czy będą do tego celu określone terminy? 

Wójt: w każdej chwili istnieje możliwość zmiany deklaracji 

 

Radna Helena Jutrzenka - Trzebiatowska: w deklaracji jest pouczenie by dołączyć kopię 

umowy i dowód opłaty a jak ktoś nie miał albo nie chce mu się tego dołączyć? 

Wójt:  prawo stanowi by wymagane załączniki dołączyć, ja nie posiadam kompetencji do 

karania osób nieprzestrzegających tego wymogu 

 

Sołtys wsi Otrzep: czy Gmina bierze na siebie obowiązek wywożenia śmieci z przystanków i 

placy zabaw? 

Wójt: tak musi wziąć, ale nie wiem jak zostanie to rozwiązane 

 

Janicki Józef: proponuję by uprzątnięcie miejsc publicznych mieściło się we wnoszonej 

opłacie, bez sensu jest płacić podwójnie. 

 

Przewodniczący Andrzej Kaczorkiewicz przekazał informacje ze spotkania w Związku 

Celowym RXXI dotyczące ilości przyjmowanych odpadów i wskazówek dotyczących 

sporządzania specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1. Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/225/2013 w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w 

Wierzchowie za 2012 rok – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

2. Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/226/2013 w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej im. Ignacego Solarza w 

Wierzchowie za 2012 rok – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

3. Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/227/2013 w sprawie przyjęcia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wierzchowo na 

lata 2013 – 2017 – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

4. Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/228/2013 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 



odpłatną służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

5. Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/229/2013 w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

Przed podjęciem uchwały  

Radny Marek Banaszek zapytał co gdy zaplanowany na dany rok budżet w 

sprawie opieki nad zwierzętami zostanie wyczerpany. 

Sekretarz odpowiedział, że w/w sprawy muszą być finansowane z budżetu gminy 

dlatego też dokona się odpowiednich przesunięć finansowych z innych celów. 

 

Radny Stefan Żołynia zapytał kto będzie szukał nowych właścicieli dla psów 

zgodnie z zapisem pkt. 2 regulaminu. 

Sekretarz odpowiedział, że jest to zadaniem schroniska dla zwierząt. 

 

6. Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/230/2013 w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik 

nr 16 do nin. protokołu. 

 

Przed podjęciem uchwały: 

Radny Stefan Żołynia wniósł obiekcje do zapisów regulaminu dotyczących 

obowiązku uprzątnięcia terenu przy posesji prze właściciela. Proponuje utworzenie 

odpowiedniego miejsca do składowania nieczystości skoro nie można wyrzucać 

ich na drogę. Proponuje zniesienie punktu z regulaminu.  

Sekretarz wyjaśnił iż powyższy zapis uregulowany jest ustawą o utrzymaniu 

czystości i porządku. Ustaw reguluje w/w obowiązki właściciela nieruchomości. 

 

7. Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/231/2013 w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – która 

stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

8. Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXII/232/2013 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na 2013 rok – która stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący obrad zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 12. 

 

 



Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady w okresie międzysesyjnym na zgłoszone przez radnych interpelacje.  

 

Wójt Gminy Wierzchowo ustosunkował się do zadanych w punkcie 7 porządku obrad pytań: 

 dot. znaku przy OSP w Wierzchowie – znak zakazu zostanie ustawiony; 

 dot. uprzątnięcia tablic informacyjnych – prośba do sołtysów o uprzątnięcie tablic 

sołeckich oraz udzielenie informacji o chęci aplikowania o dofinansowanie na zakup 

nowych tablic informacyjnych zamykanych w taki sposób by informacje w nich 

zawieszane nie mokły i były cały czas w odpowiednim stanie do ich odczytania 

 dot. naprawy chodnika przy szkole – usterka zostanie naprawiona środkami własnymi 

 dot. zacieku w świetlicy – poczynione zostaną odpowiednie działania w celu 

rozwiązania problemu 

 dot. placu zabaw – zabawki zostały poprzestawiane omyłkowo na placach zabaw 

przez wykonawcę, nie będą jednak przenoszone; szukane są rozwiązania finansowe na 

doposażenie placy zabaw 

   

Radny Bogusław Pawłowicz zapytał odnosząc się do informacji przekazanych przez Wójta na 

komisjach stałych Rady kto będzie starał się o pozyskanie funduszy z AgriPlus na 

dobudowanie garażu przy remizie w Wierzchowie. Wójt odpowiedział, że to on będzie starał 

się o pozyskanie środków na w/w cel. 

 

Radny Józef Janicki zadał pytanie dotyczące terminu przeniesienia hydrantu w Świerczynie. 

Odpowiedzi udzielił kierownik GZGK w Wierzchowie informując, iż punkt czerpania wody 

w Świerczynie zostanie całkowicie usunięty. 

 

Radna Helena Jutrzenka - Trzebiatowska zwróciła się z prośbą o zadbanie o świetlicę wiejską 

w Wielbokach głównie ze względu na jej opłakany stan i wygląd. 

 

Radny Stefan Żołynia zwrócił uwagę o uprzątnięcie terenu boiska i poprawę placu przy 

remizie w Żabinku po zakończeniu prac budowlanych 

 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady zamknął pkt 12 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji pkt 13 . 

 

Ad. 13  
Przewodniczący Rady odczytał pismo skierowane do Rady Gminy przez Wójta dotyczące 

wyrażenia opinii o sposobie zagospodarowania mieszkania przy remizie OSP w Świerczynie i 

pomieszczeń ośrodka zdrowia w Świerczynie. 

  

Radny Janicki wyraził opinię iż jego zdaniem w lokalu przy remizie najlepiej żeby strażak. 

Jednak co do budynku przychodni korzystał z konsultacji specjalistów i budynek nie nadaje 

się już pod przychodnię. 

 

Radna Jutrzenka – Trzebiatowska wyszła z inicjatywą zapytania o zdanie sprzedaży budynku 

przychodni mieszkańców Świerczyny, aby uniknąć późniejszych konfliktów i przerzucania 

winy na Radnych. Należy zwołać zebranie wiejskie. 

 

Wójt powiedział, że aby zorganizować zebranie wiejskie musi być określone stanowisko rady. 

 



Przewodniczący Rady podkreślił, iż dobre stosunki z mieszkańcami są podstawą. Zauważył, 

że jako mieszkaniec Świerczyny czuje się zobligowany do zapytania mieszkańców 

Świerczyny o zgodę na sprzedaż budynku przychodni, tym bardziej że wielu z nich było 

bardzo zaangażowanych w tworzenie tego obiektu. Odnośnie lokalu przy remizie 

Przewodniczący przedstawia stosunek sprzedaży. 

 

Radny Pawłowicz zaproponował by skonsultować postępowanie z lokalem przy remizie z 

Zarządem OSP w Świerczynie ponieważ to z myślą o remizie powstało to mieszkanie. 

 

Radny Borowicz wyraził opinię, że konsultacje tak ważnych dla mieszkańców kwestii 

korzystnie wpłynie na stosunki władzy z mieszkańcami. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz po podsumowaniu opinii radnych przedstawił 

stanowisko wspólne  rady: 

1. Odnośnie mieszkania w remizie strażackiej wystąpienie do Zarządu OSP o wyrażenie 

opinii co do przyszłości mieszkania.  

2. Odnosząc się do budynku po przychodni na najbliższym zebraniu wiejskim w 

Świerczynie przedstawienie problemu zagospodarowania budynku.  

Rada Gminy Wierzchowo wyraża stanowisko iż budynek nie nadaje się do 

prowadzenia przychodni ani ośrodka zdrowia. Informuje mieszkańców, że ośrodek nie 

jest ani zarejestrowany ani nie ma możliwości pozyskania lekarza do świadczenia 

usług medycznych. 

 

Przypomnienie przez Przewodniczącego Rady o składaniu oświadczeń majątkowych przez 

Radnych.  

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła skarga na bezczynności Wójta dotycząca 

wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach złożona przez firmę „Dudek&Kostek”. 

Ze względu na 30 dniowy termin rozpatrzenia skargi najbliższa sesja musi się odbyć 

najpóźniej 17 maja. Na najbliższym posiedzeniu komisji organizacyjnej ustalone zostaną 

terminy posiedzeń pozostałych komisji stałych Rady Gminy oraz terminy pozostałych do 

okresu wakacyjnego sesji. 

 

Sołtys Wierzchowa poinformował, że w tym roku wystąpił z inicjatywą organizacji Dnia 

Dziecka. Powstał komitet zajmujący się zbiórką funduszy na w/w cel. Zwrócił się o wsparcie 

finansowe działania. 

Radna Augustyniak zapytała czy sołtys wyszedł z zapytaniem o wsparcie finansowe przez 

GOKSiT ponieważ jest to instytucja, która zajmuję się tego typu działaniami na terenie 

Gminy Wierzchowo. 

Sołtys odparł iż stara się prosić jak najmniej. 

 

Sołtys wsi Świerczyna zapytała czy można już zająć się pracami na terenie placu zabaw? 

Wójt odpowiedział że można jednak poprosił o kontaktowanie się w tej kwestii z Panią 

Joanną Zygułą. 

Sołtys wsi Żeńska zapytała czy budynek wodrolu na placu zabaw zostanie udostępniony na 

świetlicę wiejską. 

Wójt odpowiedział, że budynek zostanie przekazany dla sołectwa jednak nie na świetlicę a na 

pomieszczenie gospodarcze 

 

 



Ad. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 13
10

 zamknął obrady XXXI sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

        Przewodniczący Rady 

 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. A. Mikołajczyk      ……………….. 

2. K. Szadzewicz       ………………..  


